
 

 
 

JÕHVI  VALLAVOLIKOGU 
SOTSIAALKOMISJONI KOOSOLEKU 

      PROTOKOLL 
 
 
 
Jõhvis                                 20. veebruaril 2008 
 
 
Koosoleku algus kell 15.00 
                   lõpp  kell 17.30 
 
 
Komisjoni koosolek toimus Jõhvi Seltsimajas, Jõhvi Pensionäride Ühenduses. 
Koosolekut juhatas komisjoni esimees Artur Põld, protokollis volikogu kantselei juhataja Maire 
Lumiste. 
Osa võtsid vt kvoorumi leht, Jõhvi Pensionäride Ühenduse juhatuse liikmed. 
 
Päevakord:  
1. Tutvumine Jõhvi Pensionäride Ühenduse tööde-tegemistega. 
2.Volikogu 21. veebruari 2008.a istungi päevakorra projekti arutelu. 
 
 
1. Pensionäride Ühenduse Juhatuse esimees Eugen Vaher ja juhatuse liikmed andsid ülevaate töödest-
tegemistest (aruanded lisatud kirjalikult). 
Probleemid, millega paluti vallavalitsuse poole pöörduda olid: 
 

- Seltsimaja vajab remonti, nii väljast kui seest. See on  Jõhvi linna vanim maja, peaks kindlasti 
säilitama tema ajaloolisuse pärast. 

- Ringid tegutsevad väga aktiivselt ja pikki aastaid. Nt “Vanad viisid” ja “Värten” tähistavad 
aprillis juubeleid. Vallavalitsus võiks võimalusel rahaliselt premeerida ringijuhte. Ringijuhid 
töötavad ühiskondlikel alustel. Igal aastal on selle probleemiga pöördutud vallavalitsuse poole, 
et saaksid mingil moel tasustatud. 

- Raske on vanuril või haigel pääseda taastusravi keskusesse või perearsti keskusesse. Ükski buss 
sinnani ei sõida. Jalgsi minnes võiks olla rohkem  pinke tee ääres (limonaaditehase aia taga). 

- Välja on töötatud Jõhvi pargi visioon ja kavas suur planeering, kuid see on aeganõudev 
protsess. Esmalt oleks sinna vaja käimlat. Suvel võiksid olla müügipunktid (limonaad, jäätis 
jne). 

 
 
Komisjoni esimees Artur Põld: aastaiad on olnud juttu päevakeskuse loomisest. Teie tänasest jutust 
käis läbi, nagu  tegutseksite ka päevakeskusena  (kogunete, vestlete, annate nõu, mõõdate vererõhku). 
Mina olen seda meelt, et päevakeskuseid võiks linnas olla ka mitu, et iga soovija saaks oma kodu 
lähedal käia. Minu lemmikumudeliks oleks Tallinnas Poska tn päevakeskus. Käin seal tihti, sinna saab 
ööpäevringi minna, olen ka seal oma väliskülalistega viibinud.  
Meie linnas on olnud juttu päevakeskuse rajamisest Kaare 3. Millegipärast on see mõte soiku jäänud, 
põhjus on jäänud selgusetuks. 
Tiiu Sepp on nüüd välja pakkunud variandi, et võiks päevakeskuse luua endisesse supikööki. 
Mina leian, et see oleks kõike kiirem variant ja seda mõtet võiks arendada. 



 
Hilja Makara: mina pooldan, et päevakeskus on eraldi pensionäride ühendusest. Seal võiks ikka keegi 
olla ka palgal. Nt Kohtla-Järvel toimivad päevakeskused hästi. 
 
Komisjoni liige Asta Mölder tutvustas valla invatranspordi kasutamise võimalust ja palus olla 
tähelepanelik ning teavitada, kui kellegi naabruses on abivajajaid (soovitada pöörduda valla 
sotsiaaltöötajate poole või teavitada vallavalitsust abivajajast). 
 
 
2. Vallavolikogu 21. veebruari 2008.a. istungi päevakorra projektist. 
 
1. Jõhvi valla lasteaedade pedagoogide töötasustamise alused. 
Ettekandja: Artur Põld. 
 
O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti. 
 
2. Jõhvi valla gümnaasiumide pedagoogide töötasustamise alused. 
Ettekandja: Artur Põld. 
 
O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti. 
 
3. Vallavara omandamine. 
Ettekandja: Artur Põld 
Riina Okas: väga teretulnud, seal võiks hiljem muuseum asuda. Loomulikult on see väga kulukas 
projekt, aga aastatega tasub kindlasti ära.  
Sama meelt olid ka teised komisjoni liikmed. 
 
O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti. 
 
4. Jõhvi valla aukodaniku nimetuse omistamine. 
Ettekandja: Artur Põld.  On tulnud ettepanek, et tänavuse juubeliaastaga võiks välja anda kaks 
aukodaniku tiitlit. 
Komisjoni liikmed pooldasid (Kiisma postuumselt) ja kaalukausile jäid Gale Popova ja Endel Paap. 
 
O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti. 
 
5. Ettepanek Jõhvi valla ja Kohtla-Järve linna vahelise piiri muutmise algatamiseks. 
Ettekandja: Artur Põld. 
 
O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti. 
 
6. Jõhvi valla osalemisest asutatavas sihtasutuses Ida-Virumaa Kutsehariduskeskuse Fond.  
Ettekandja: Artur Põld. 
 
O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti. 
 
7. Jõhvi valla, Kahula küla, AÜ Viru-Mari puurkaevu kinnistu võõrandamine. 
Ettekandja: Artur Põld. 
 
O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti. 
 
8.  Jõhvi Kunstikooli põhimääruse kinnitamine. 
Ettekandja: Artur Põld. 



 
O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti. 
 
9. Jõhvi Muusikakooli põhimääruse kinnitamine. 
Ettekandja: Artur Põld. 
 
O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti. 
 
10. Jõhvi Keskraamatukogu põhimääruse kinnitamine. 
Ettekandja: Artur Põld. 
 
O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti. 
 
11. Muudatuste tegemine volikogu sotsiaalkomisjoni koosseisus. 
Ettekandja: Artur Põld. See puudutab meie komisjoni, Uno Sepp saab täieõiguslikuks komisjoni 
liikmeks. 
 
O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti. 
 
12. Jõhvi vallavolikogu alatise haridus- ja noorsootöökomisjoni esimehe valimine. 
Ettekandja: Artur Põld. 
 
O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti. 
 
Seega otsustati kõik eelnõud esitada vallavolikogu 21.veebruari istungi päevakorra projekti. 
 
 
 
 
 
Artur Põld 
Juhataja       Maire Lumiste 
        Protokollija 



 


